

Title (en)

Hinged connection between a door and a body part, preferably for a refrigerator and/or freezer

Title (de)

Gelenkverbindung zwischen einer Tür und einem Korpusteil, vorzugsweise für ein Kühl- und/oder Gefriergerät

Title (fr)

Liaison articulée entre une porte et une partie d'un corps, notamment pour un réfrigérateur et/ou congélateur

Publication

EP 0703336 A1 19960327 (DE)

Application

EP 95108757 A 19950607

Priority

- DE 9414894 U 19940913
- DE 9416516 U 19941013

Abstract (en)

The refrigerator door (3) is hinged on the main body (1) by conventional hinges. The amount the door can be opened is limited by a control arm (5) hinged on the top edge of the door and with its free end having a sliding fit in one of two angled guide slots (7,8) in the body. The outer ends of the two slots determine the open angles of the door. To change the maximum open angle, the sliding end of the control arm is located into the appropriate slot. A threaded fastening into an inner support plate secures the fitting. Alternately the free end of the control arm can be slotted and fitted around the shaft of a threaded fastener screwed into the body.

Abstract (de)

Die Gelenkverbindung zwischen der Tür (3) und einem Korpusteil (1) eines Kühl- oder Gefriergeräts ist üblicherweise mit einem den Öffnungswinkel der Tür begrenzenden Anschlag versehen. Um den größtmöglichen Öffnungswinkel der Tür in einfacher Weise einstellen zu können, ist an der Tür ein Lenker (5,11) angelenkt und das Korpusteil mit mindestens zwei Führungen (7,8) versehen, in die wahlweise ein mit dem anderen Ende des Lenkers verbundenes Gleitstück (6) einsetzbar ist. Die Enden der Führungen bilden unterschiedliche Öffnungswinkel der Tür begrenzende Anschläge für das Gleitstück. Die Schwenkachse des Lenkers (4) oder die Mittellinie der Langlöcher weisen einen Abstand von der Schwenkachse der Tür (2) auf. <IMAGE>

IPC 1-7

E05C 17/16; E05C 17/24; E05D 11/06

IPC 8 full level

E05D 11/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05D 11/06 (2013.01); **E05Y 2900/31** (2013.01); **F25D 2323/024** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] GB 506874 A 19390606 - RITCHIE LENNIE
- [Y] GB 500462 A 19390209 - R & A MAIN LTD, et al
- [Y] US 5265954 A 19931130 - KEIL JOHN P [US]
- [Y] EP 0005819 A1 19791212 - LOH KG RITTAL WERK [DE]

Cited by

CN114961478A; EP1048247A1; EP1659242A3; US6945621B2; DE102010045187A1; WO2017113638A1

Designated contracting state (EPC)

DK FR IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0703336 A1 19960327

DOCDB simple family (application)

EP 95108757 A 19950607